

**Referat Gruppe samvittighedsmøde (Fontænerhuset)
D. 10 Oktober 2011, Kl. 20.05 Afholdes i Fontænerhuset.**

1. Mødets åbnes:

Anders

2. Valg af ordstyrer:

Oskar

3. Valg af referent:

Bent

Punkt 4b "Skilte" blev flyttet til mellem 3 og 4

Vi vedtog at skilte skal op.

4. Skal vi være flere til at åbne til møderne:

4a. Åbning:

Lukke op

Slå alarm fra

Lave kaffe

Dække bord

Ligge bøger frem

Mødeleder

Ja en mere Mødeleder kommer også kl. 18.30 , så vi er tre i alt.

Mandag: Torsdag:

Anders Helle

Bo Tina

Heidi Jørgen

4b. Skilte:

4c. Lukning:

Afdækning

Oprydning generelt

Mødeafslutning

4d. Aftørring af borde/dør ovenpå:

Tina udarbejder en tjekliste over opgaver i forbindelse med åbning og lukning

Mødelederen udpeger en rumansvarlig.

5. Lys:

I sofarummet er der en kontakt ved døren ud til ydertrappen.

6. Rum-rokade:

Mødelederen fordel under skyldig hensyntagen til aktuelle behov

7. Adskillelse af A-A's ting og fontænerhuset's ting:

Hvis vi mangler noget, mangler vi noget. Vi låner ikke af Fontænerhuset!

8. Hvornår rydder vi op..før eller efter mødet afsluttes:

Efter mødet

9. Skal vi for fremtiden bruge hjemmesiden til forslag og dagsorden:

Prøves i forbindelse med indkaldelse til næste ordinære gsm.

10. Eventuelt:

Claus overtager kommunikationen med Fontænerhuset.

Procedure omkring rotation diskuteres ved næste ordinære gsm.